
Til medlemmer i Leinstrand Idrettslag 

Leinstrand, 29. februar 20234

Sakliste og saksdokumenter for årsmøte i Leinstrand Idrettslag 2024

Styret viser til innkalling til årsmøte av 6. februar 2024l. Årsmøtet avholdes 7. mars 2024 kl. 20:00 
i Leinstrand IL Klubbhus. 

Under følger saklisten for årsmøtet: 

Sak 1: Godkjenne de stemmeberettigede 

Sak 2: Velge dirigent(er) 

Sak 3: Velge protokollfører(e) 

Sak 4: Velge to medlemmer til å underskrive protokollen 

Sak 5: Godkjenne innkallingen 

Sak 6: Godkjenne saklisten 

Sak 7: Godkjenne forretningsorden 

Sak 8: Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger 

PAUSE: Kaffe og kake 

Utdeling av utmerkelser 

Sak 9: Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand 

Sak 9.1: Behandle Idrettslagets regnskap 

Sak 9.2 Behandle Kontrollkomiteens rapport  

Sak 10: Behandle innkomne forslag og saker 

Det er ikke kommet inn noen forslag til styret. Sak utgår. 

Sak 11: Fastsette medlemskontingent og treningsavgift, eller gi fullmakt til å fastsette  
treningsavgifter. 

Sak 12: Vedta idrettslagets budsjett 



Sak 13:  Behandle idrettslagets organisasjonsplan

Sak 14:  Foreta følgende valg:

 14.1  Styre:
- leder
- nesteleder
- styremedlemmer
- varamedlemmer

 14.2  Kontrollutvalg:
- medlemmer
- varamedlem

 14.3  Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har
representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene

 14.4 Valgkomité:
- leder
- medlemmer
- varamedlem

 14.5 Øvrige valg i henhold til idrettslagets organisasjonsplan.

- Valg av styrer i avdelingene

Vedlegg

Vedlagt følger følgende dokumenter:

1. Styrets forslag til forretningsorden
2. Idrettslagets årsberetning, herunder årsmeldinger fra avdelingene

a. Årsberetning idrettslaget
b. Årsberetning skøyteavdelingen
c. Årsberetning allidrett
d. Årsberetning fotballavdelingen
e. Årsberetning ski og friidrettsavdelingen
f. Årsberetning Trimavdelingen

3. Regnskap i revidert stand
4. Kontrollkomiteens beretning
5. Forslag og saker (ingen innkomne forslag)
6. Styrets forslag til medlemskontingent, og eventuelt treningsavgifter eller vedtak om fullmakt
7. Styrets forslag til budsjett
8. Styrets forslag til organisasjonsplan
9. Valgkomiteens innstilling inklusive styrets innstilling til ny valgkomité

Ved spørsmål om årsmøtet, kan leder Amund Bredeli kontaktes på leder@leinstrandil.no.

Med vennlig hilsen

Styret



Vedlegg 1

Sak 7  Godkjenne forretningsorden for gjennomføring av årsmøte i Leinstrand idrettslag

1.  Gjennomføring av årsmøtet

1.1  Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten, og skal gjennomføres i samsvar med NIFs lov og
denne forretningsorden.

1.2 Enhver som ønsker ordet på årsmøtet, må melde seg til talelisten og kan bare tale til
årsmøtet når dirigenten har gitt vedkommende ordet.

2.  Taletid

2.1  Medlem/årsmøtevalgt organ med forslag på saklisten, gis nødvendig taletid for å
presentere forslaget.

2.2  For etterfølgende innlegg, er taletiden tre minutter for første innlegg, to minutter for andre
innlegg og ett minutt for tredje innlegg. Ingen gis rett til ordet mer enn tre ganger i samme
sak.

2.3  Etter forslag fra dirigenten eller et medlem/årsmøtevalgt organ, kan årsmøtet beslutte å:
- sette strek for de inntegnede talere
- sette strek for nye forslag
- øke antall innlegg
- endre taletiden
- gi taletid til personer uten talerett

2.4  Person med talerett som ber om ordet til forretningsorden har ett minutt taletid.

3.  Behandling av forslag på årsmøtet

3.1  Person som vil fremme eventuelle forslag/endringsforslag, under årsmøtet må meddele
forslaget skriftlig til dirigenten og være signert av medlemmet.

3.2  Forslag kan bare fremmes i saker som står på saklisten.

3.3  Etter at saklisten er godkjent, kan ikke forslag som fremgår av saklisten trekkes uten at
årsmøtet aksepterer dette.

4.  Stemmegivning

4.1  Stemmegivning gjennomføres i samsvar med dirigentens angivelse. Dirigenten skal klart
angi hvilken sak det skal stemmes over.

4.2  Dersom det kreves eller er nødvendig med skriftlig avstemming, skal avstemming skje ved
å benytte skriftlig skjema.

5.  Protokoll

5.1  Det føres protokoll over årsmøtets forhandlinger. Protokollen føres av de årsmøtet har valgt
til å føre protokoll.

5.2  I protokollen innføres hvem som har hatt ordet i sakene, hvilke forslag som er fremmet,
hvem som er forslagsstiller, hvilke vedtak som er fattet i den enkelte sak, og resultatet av
avstemninger med antall stemmer for og imot og ev. blanke stemmer.

5.3  Protokollen skal publiseres på idrettslagets hjemmeside så snart den er godkjent.



Årsberetning

Leinstrand IL

2023

Styrets sammensetning

Leder: Amund Bredeli

Nestleder: Kristin Stene

Kasserer: Pål Jakob Ekren

Sekretær: Ida Frengen

Leder Fotballavd.: Rune Fillingsnes

Leder Trimavd.: Johanne Storler

Leder Skøyteavd.: Astrid Vårvik

Leder: Skiavd.: Stine Leinum

Leder Allidrett: Elisabeth Søberg

Styremedlem: Ingvar Borten Moe

Varamedlemmer:  Janne Græsli og Madeleine Vanvik Venås

Valgkomité: Marte Askim Solem, Per Magnus Borten Moe og Odd Kåre Vårvik

Kontrollutvalget: Oddvar Sæther og Geir Arne Leinum,

vara: Gudrun Qvenild

Lov og Utmerkelsekomite: Pål Meistad, Ragnhild Foss og Ole Lauglo



Styrets årsberetning

Det er avholdt 8 ordinære styremøter.

Styret i idrettslaget har deltatt med tre representanter på årsmøtet til Idrettsrådet i Trondheim.

Idrettslaget har også vært representert med to utsendinger på årsmøtet i Leinstrand Samfunnshus.

Leinstrand IL og Byneset IL fortsetter samarbeidet, og flere fotballag meldes på som
Leinstrand/Byneset og Byneset/Leinstrand i kommende sesong. Dette er et viktig samarbeid som gjør
at vi kan stille lag i alle årsklasser.

Det er god aktivitet i alle avdelingene, og våre medlemmer har prestert godt både i bredde og
toppidretten (utdypes mer i avdelingenes årsmelding).

Det er i utgangen av 2023 784 medlemmer i LIL. Økningen i medlemsmassen skyldes i stor grad
treningsrommet i samfunnshuset. Det er flittig brukt av medlemmene våre, (i overkant av 100 stk.
har tegnet medlemskap) og har vært et fantastisk tilskudd til bygda og idrettslaget. «Kjellergruppa»
har det overordnede ansvaret for at ting er på stell nede i treningsrommet, men det daglige
renholdet utføres av et profesjonelt vaskebyrå. Vi har enda plass til flere treningsglade medlemmer,
så det er bare å bli medlem.

Vi gjennomførte også i år idrettsuka. Det er et populært arrangement og barna ser ut til å stortrives
blant dyktige instruktører og hjelpetrenere.

Vi har også i år gjennomført 2 loppemarkeder. Stor publikumspågang og økonomisk suksess. Den
viktigste inntektskilden LIL har per i dag. Alle avdelingene får utdelt dugnadsvakter ifbm
loppemarkedene, og overskuddet fordeles på avdelingene etter antall timer med dugnad hver enkelt
avdeling har bidratt med. I tillegg til vakter under loppemarkedet, tildeles hver avd. x antall
«henteuker». Da står de ansvarlig for å hente lopper/tømme hus i disse ukene. En fin ordning som
fordeler jobben/dugnaden fint innad i idrettslaget. Arbeidet med loppemarkedet er den eneste
inntektsbringende dugnaden styret har pålagt avdelingene i 2023. Avdelingene/lagene står fritt til å
avholde salgsdugnader for sine respektive avd/lag. Vi er så heldig at vi har god hjelp fra noen av de
eldre medlemmene i idrettslaget både før, under og etter loppemarkedet. Disse stiller opp med
mange timers innsats for at gjennomføringen skal gå så knirkefritt som mulig. Dette er pensjonister
som velger å bruke fritiden sin på å hjelpe LIL. Det er vi svært takknemlige for.

Familiefyrverkeriet ble gjennomført i år også. Vi har med oss mange velvillige sponsorer, og publikum
oppfordres til å vippse et valgfritt beløp til idrettslaget. Fyrverkeriet var i år større enn noen gang, og
antall publikummere var vel også rekordstor. Dette er et arrangement vi i LIL gjør som en gest til
bygda, og vi har ingen økonomisk vinning på dette. Vi påser at arrangementet går ca i null økonomisk
sett. Vi har bestemt at vi skal gjenta arrangementet i 2024.



Vi trenger fremdeles flere frivillige, både som trenere og til å besitte de forskjellige vervene i
idrettslaget. Alle timer som legges ned i form av drift av LIL er 100% ulønnet innsats. Derfor er det et
viktig at vi som medlemmer stiller oss positive til å ta på oss verv når vi blir spurt.

Medlemstall

Det er registrert 784 medlemmer pr 31.12.2023

Årsregnskap

Styret anser at den økonomiske situasjonen i idrettslaget er svært god. Resultatet for hele
idrettslaget ble på kr 461 407,-

Egenkapitalen i idrettslaget er pr 31.12.2023 på kr 3 039 253,-

Regnskapet vedlegges årsberetningen sammen med Kontrollutvalgets beretning.

Styret vil til slutt takke alle som har bidratt i løpet av året som aktive, trenere, foreldre, tillitsvalgte,
sponsorer og øvrige støttespillere.

For styret i Leinstrand Idrettslag

Amund Bredeli



ÅRSMELDING 2023 – LEINSTRAND IL, SKØYTEAVD.

Styrets sammensetning i 2023:
 Astrid Vårvik Nordheim, leder
 Inger Sundsvold, styremedlem
 Grunde Njøs, styremedlem
 Paal Høyer, styremedlem
 Geir Flønes, styremedlem
 Camilla Fjellgård, styremedlem

Skøyteavdelinga har avholdt 5 styremøter i 2023. I tillegg kommer mailkorrespondanse
og tlf.samtaler.

Andre verv for skøyteavdelinga i 2023:
 Kristian Sundsvold og Pål Høyer er utdannet startere på kretsnivå.
 Odd Kåre Vårvik, Geir Flønes, Stig Morten Hammerens og Heidi Aas gikk

overdommerkurs våren -23 og er utdannet overdommere fra høsten 2023.
 Astrid Vårvik Nordheim, styremedlem i Skøytekretsen MidtNorge.
 Astrid Vårvik Nordheim, medlem i hovedkomite og stevneleder for

Landsmesterskapet på skøyter som ble arrangert 09.-11. februar 2024. (arbeidet
startet høsten-23)

 Kristian Sundsvold – medlem av hovedkomite Landsmesterskapet 2024. (fra
høsten-23)

 Astrid Vårvik Nordheim var med som trener og lagleder for Norge under
juniorlandskamp i Nederland 12.-17. desember.

Trenere og løpere:
Skøyteavdelinga har i inneværende sesong 45 løpere fra 8 år til senior. I tillegg kommer
en svært aktiv skøyteskole som rekrutterer til den yngre gruppa.

Klubben hadde følgende treningsgrupper i 2023:

 Rekrutt/yngres gruppa, 8-12 år.
Trenere: Stig Morten Hammernes, Ståle Kvam, Merethe Tvedt og Monica Høyer
har ansvaret for denne gruppa. Astrid Vårvik Nordheim og Grunde Njøs har
bistått i tillegg. Dette er ei gruppe med ca 30 ivrige barn.

       Denne gruppa har sine treninger på Leangen hurtigløpsbane.



 Juniorgruppa 13-17 år. Espen Tveit, Astrid Vårvik Nordheim samt Grunde Njøs
har hatt ansvaret for denne gruppa som har bestått av 13 løpere. Gruppa har sine
treninger på Leangen hurtigløpsbane fra nov-mars. På vår og sommer/høst har
denne gruppa treninger både på klett, Dalgård og Leangen.

 Grunde Njøs og Astrid Vårvik Nordheim hadde også ansvaret for skøyteskolen
ses. 22/23 med god støtte fra Malin Indergård, Monica Høyer, Stig Morten
Hammernes, samt hjelp fra våre flinke juniorløpere. Skøyteskolen 23/24 startet
opp først på desember. Instruktører er Malin Indergård, Grunde Njøs, Monica
Høyer og Astrid Vårvik Nordheim, med god hjelp fra våre aktive løpere.
Skøyteskolen arrangeres på skøytebanen klett så fremst forholdene tilsier det,
ellers blir den arrangert på Leangen hurtigløpsbane.

Carina Jagtøyen har i inneværende sesong base på Hamar der Simen Kroken har
treneranvaret. Carina ble også tatt ut til Norges skøyteforbunds Talent-2026 – sprint og
har hatt samlinger sammen med elitelaget gjennom sesongen.  Aline Holbø Dyrseth går
på Wang, Oslo og kombinerer både hurtigløp på skøyter samt kortbane.
Styret ønsker å rette en stor takk til våre trenere for de mange timene de legger
ned til det beste for løperne og for klubben.

SPORTSLIG AKTIVITET:

Skøyteskolen:
Skøyteskole sesongen 22/23
Vi startet opp skøyteskolen 19. desember på klett. Vi fikk arrangert totalt8 ganger,
hvorav 5 ganger på Klett og 3 ganger på Leangen. 3 skøytekaruseller og 1
klubbmesterskap fikk vi også arrangert i forb. med skøyteskolen. Været er dessverre
utfordrende med tanke på stabile isforhold på isflata klett.  Skøyteskolen er populær og
vi hadde opptil 70 barn på besøk. På klett ble det arrangert 2 skøyteskoler hver mandag,
mens på Leangen fikk vi plass til alle på 1 skøyteskole pr kveld. Også denne sesongen
hadde vi besøk av Byneset idrettsskole, et samarbeid som fungerer godt. De var også
med på skøytekarusellene. Vi hadde også skøyteskole(introduksjon) med Heimdal
Allidrett (1 kull) og Gimse allidrett.
Disse mandagskveldene er preget av mye lek på isen, skøyteglede, mestring og er en
viktig del av rekrutteringsprosessen for skøyteavdelingen.



Skøyteskolen Sesongen 23/24.:Vi startet opp med skøyteskole igjen 4. des.-23 på Klett.
Fint vintervær med kulde gjorde at vi fikk arrangere skøyteskole på klett hele desember
og helt til midten av januar.  Også sesongen 23/24 har vi hatt besøk av Byneset
idrettsskole. De har vært med oss 6 ganger.  Skøytekarusellen ble også arrangert  22.
januar og 29. januar både for Byneset idrettsskole og for Leinstrand il.
Klubbmesterskapet for skøyteskolen ble arrangert 13. februar på Klett. Det har vært
oppe i over 70 barn på det meste. På klett ble det arrangert 2 skøyteskoler hver mandag,
mens på Leangen fikk vi plass til alle på 1 skøyteskole pr kveld. Vi har hatt bra med is
på Klett denne vinteren. Kun 2 ganger har vi måttet flytte skøyteskolen til Leangen.

Aktivitetsdag for skolen og barnehagen:
Pga mye mildvær i februar og mars-23, så fikk vi dessverre ikke til å arrangere
aktivitetdag for skole og barnehage. Vi har planlagt og gjennomført to aktivitetsdager
for skole og barnehage 14. og 15. februar – 24 med Grunde Njøs i spissen.

Klubbmesterskapet 2023 ble arrangert i 2 deler. Skøyteskolen hadde klubbmesterskap
13.februar. Vi arrangerte i samarbeid  med byklubbene klubbmesterskap del 2 for
rekrutt og opp til veteran på Leangen 7. mars. Det deltok totalt 70 Leinstrandinger på
disse to klubbmesterskapene.



Sommeris i Vikingskipet, august, Hamar:
Totalt 17 løpere og 4 trenere samt noen foreldre tok turen til Vikingskipet, Hamar. Vi
bodde felles på Toneheim Folkehøyskole, som var veldig sosialt både for løpere og
foreldre/trenere.  Juniorgruppa var der i 10 dager, mens de yngste i 3-5 dager.
Juniorgruppa hadde også et positivt samarbeid med Fana il fra Bergen på noen av
øktene. Carina var der i 14 dager og trente med Team sprint. Det ble noen flotte dager
på Hamar med mange gode isøkter.

Kretssamling i Arena Nordvest, Kristiansund, 22.-24. september
Her hadde vi med 24 løpere og 4 trenere samt mange foreldre/søsken. Det var lagt opp
til mange isøkter da hallen hadde åpnet helga før. Leinstrand il hadde ansvar for det
sportslige opplegget, noe som fungerte veldig bra.

Høstsamling  - Inzell, Tyskland for juniorgruppa
I høstferien dro juniorgruppa med trenere og foreldre til Inzell, Tyskland for samling.
Dette har vært en årlig tradisjon før for de eldste.  En svært vellykket samling både
sosialt og treningsmessig. Vi fikk lagt ned verdifulle isøkter i den flotte ishallen Max
Aicher Arena. Løperne fikk også sett verdensstjernene fra Nederland da de også var
sammen med flere landslag på samling der også, Vi utnyttet dagene godt og det ble tid
til sightsing og shopping. Tur til Salzburg og tur til Ørneredet var noe av turene. Det
planlegges ny samling til høsten-24.

I tillegg har vi hatt flere turer til Fosenhallen i Bjugn i løpet av høsten. Isen på Leangen
sto klar 1. november.



SPORTSLIGE RESULTATER 2023 (kronologisk rekkefølge):

Landskamp i Heerenveen, Nederland, 3.-7. januar-23
Oliver Fjellgård Lyby og Aline Holbø Dyrseth representerte Norge under landskampen
for junior c/b. Dette var i tillegg en utviklingssamling mellom de 7 landene som ble
avsluttet med stevne/landskamp. Begge to gikk veldig bra og fikk personlige rekorder.
Oliver ble nr 9. på 1500m og nr 10 på 500. 14-åringen gikk inn til en meget sterk tid på
1500m med tiden 2,02,89. Aline gikk inn til 8. plass både på 500m og 1500m.

Oliver Fjellgård Lyby

NM sprint 21.-22. januar -23, Stavanger
Her deltok carina Jagtøyen. Hun gikk inn til 2. plass på de første 3 distansene, men
måtte dessverre trekke seg fra 4. distanse pga skade. Carina fikk dermed ikke noe
sammenlagt-resultat.



LM (Landsmesterskap på skøyter) Båstad i Østfold, 10.-12. februar 2023
Vi stilte vi med 10 utøvere og var med det 3. største klubb i antall deltagere. Følgende
deltok fra klubben: Thomas Sundsvold, Sigurd Rø Goulding, Selma Opdahl Njøs,
Oliver Fjellgård Lyby, Nathaniel Høyer, Sebastian Strand Bjørkum, Alessandra
Mazzetti, Aline Holbø Dyrseth,  Tuva Sundsvold og Karoline Vestre. Det skulle vise
seg at Leinstrand-løperne gjorde et fantastisk mesterskap. Løperne gikk inn til  5
landsmestre/gull, 9 sølv og 6 bronse, samt flere 4. og 5. plasser.
LANDSMESTRE; Sebastian Strand Bjørkum, 100m gutter 14 år, Karoline Vestre,
100m jenter 16 år, Aline Holbø Dyrset ble landsmester både på 500m, fellesstart og
1000m i 16 år.
SØLV TIL: Oliver Fjellgård Lyby høstet med seg hele 6 sølv etter gode løp i g 14
år. Thomas Sundsvold på fellesstart og  1000m i klasse 13 år. Også sølv til Aline på
1500m, 16 år. Sølv til Lagtempolaget til Sør Trøndelag skøytekrets hvor Oliver og
Nathaniel Høyer av 2 av 3 deltagere. BRONSE TIL: Sigurd Rø Goulding, 3000m,
13 årsklassen, Thomas Sundsvold på 1500m, 13 år. Nathaniel på 3000m og
fellesstart, 14 år, Sebastian Strand Bjørkum på 500m, også 14 årsklassen, Aline
Holbø Dyrset på 3000m 16 år. Ellers mange topp 6 resultater på hele gjengen.

Sandefjordløpet på Hamar, 18.-19. februar 2023
Sesongens store «happening» var Sandefjordløpet 2023 som ble arrangert i
Vikingskipet. Dette er landets største barne- og ungdomsstevne fra rekrutt til 16 år.
Her tilbyr vi alle våre løpere å være med. Dette er årets sosiale tur og for mange av de
yngre er det stort å få gå i Vikingskipet og å være med på et så stort stevne med over
300 deltagere. Godt over 75 små og store Leinstrandinger tok turen nedover og vi
hadde med 30 løpere fra rekr-16 år. Med dette var Leinstrand il den nest største



klubben i antall deltagere . Det ble rekordras på personlige rekorder og alle gikk rundt
med et stort smil. Utrolig artig å være trener på et slikt stevne og se den skøytegleden
alle løperne har. På lørdag kveld var det felles middag for Leinstrand-gjengen

De yngste som deltok på Sandefjordløpet

Kåre Vårvik’s minneløp  2023
Ble arrangert på Leangen 5. mars. Trøndelags største skøytestevne med 85 løpere fra
rekrutt til senior. Leinstrand il  hadde med 45 løpere noe som er meget bra. Klubbene
som var repesentert i tillegg til arrangørklubben, var Tynset if, Spkl Falken, Trondhjems
skøiteklubb og Bjugn/Ørland skøyteklubb.  Vi høstet gode tilbakemeldinger på et godt
arrangement. Vår egen Karoline Vestre og Bjugn Ørlands Georg Timian Stormo ble
vinnere av  Kåre Vårviks minnepokal.

Oval Finals, Calgary Canada mars-23
Carina dro over til Calgary for issamling og deltagelse på Oval finals. Her imponerer
Carina stort med sterke løp. Hun går inn til 38.90 på 500m og 1,18,80 på 1000m. Med
disse tidene innfridde hun world-cup kravene for sesongen 23/24.

Viking Race, Heerenveen , mars-23
Thomas Sundsvold og Aline Holbø Dyrseth kvalifiserte seg til dette stevnet. Dette
stevnet er regnet som uoff. EM for ungdom. Fra Norge deltok 3 løpere i hver klasse,
Thoams i 13-årsklassen og Aline i 16-årsklassen. Begge to satte personlige rekorder
under flotte forhold i Thialf.



KM (kretsmesterskap) i Kristiansund 18.-19. mars-23
17 løpere fra Leinstrand deltok denne helga i Kr.sund. Det ble også her satt mange
personlige rekorder.
Kretsmestre: Nathaniel Høyer, jun C allround, Alessandra Mazzetti i junior C sprint,
Karoline Vestre junior B springt og Marit Jagtøyen Mazzetti i veteran sprint.
Sølv til Sebastian Strand Bjørkum, Thomas Sundsvol, Selma Opdahl-Njøs og Tuva
Sundsvold
Kretsmesterkapet var fra 12 år og oppover, mens de yngste fra 11 år og yngre deltok
samtidig på kretstevne.

NM enkeltdistanser, 28.-30.10. Fosenhallen, Bjugn
Her hadde vi med Carina Jagtøyen. Hun gikk inn til bronse på 500m. Gratulerer.

World cup 3, Stavanger 1.-3. desember
Carina var en av Norges deltagere i Stavanger. Hun gjennomførte gode løp og ble med
dette tatt ut til World cup i Polen.

World cup i Tomazow, Polen 08.-10. desember.
Carina setter  europapers på 500m med 39,75.  Hun ble på bakgrunn av flotte resultater
tatt ut til EM i Hereenveen som ble arrangert først på januar -24.



Landskamp i Heerenveen, Nederland – 12.-17. desember-23.
Thomas Sundsvold representerte Norge under landskampen i junior C/B. Dette var i
tillegg en utviklingssamling mellom de 7 landene, og det ble avsluttet med
stevne/landskamp. De første dagene ble løperne delt opp i grupper på tvers av landene
under øktene. Astrid var med som Trener for Norge og hun fikk også ansvar for en av
gruppene. Thomas gjennomførte to gode løp på 500m og 1500m (pers på 1500m) samt
deltok på fellesstart.

Rekruttene/10-16 åringene har gjennom sesongen deltatt på kretsstevner/rekruttløp på
Leangen. Klubben har dominert listene på kretsstevnene med sine mange deltagere.
Flere ganger over 30 løpere fra klubben på kretsstevner i løpet av sesongen.
I tillegg har våre løpere fra 12 år og eldre deltatt på felre stevner på Hamar.
(Odalsskøyta i november og Hamarlekene i januar)



ARRANGEMENT 2023:
Vi arrangerte 2 kretsstevner samt Kåre Vårvik’s minneløp 5. mars.  Prikkfrie
arrangement fra klubbens side. Vi var også å medarrangør på rekruttstevne 11. februar
og 28. desember(romjulsløpet) som var samarbeidsstevner sammen med byklubbene.

ANLEGG:
Været gjør det utfordrende å ha is over lengre tid ved isflata på Klett. Også denne
vinteren har vi måttet flytte skøyteskolen på Leangen flere ganger. Vi håper at ishallen
blir realisert i nærmeste framtid.  Å ha anlegg/skøytebane ved idrettsanlegget på Klett
betyr mye for oss. Det er en stor fordel å ha tilbud i nærmiljøet/i bygda

Økonomi
Skøyteavdelinga fikk et år med meget god aktivitet og gode inntekter i form av
dugnader og sponsoravtaler.
Styret ønsker å berømme løpere og foreldre for kjempegod dugnadsinnsats også dette
året.
Vi ønsker også å takke for de meget viktige bidragene vi får fra Idrettsbingoen i
Trondheim.

STOR TAKK til våre sponsorer som har støttet aktiviteten i skøyteavdelingen.

Våre sponsorer i 2023 har vært:

 Terminalen Rigg AS
 Ekra Gartneri og Hagesenter AS
 Meny
 Montër
 Fagmøbler
 Senterkontoret ved Melhustorget
 Haugnæss AS
 Circle K, Klett
 Fiskå Mølle Trøndelag AS
 Robito as
 Egon City Syd

For styret
Astrid Vårvik Nordheim
Skøytestyrets leder
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Årsberetning til årsmøte

Årsberetning

Leinstrand Idrettslag, allidrett

2023

Sammen med årsregnskapet skal årsberetningen gi et bilde av aktivitet og økonomisk status i
idrettslaget.
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Styrets sammensetning, allidrett

Leder: Elisabeth Søberg

Styremedlemmer: Rahmi Lale, Henning Brumoen, Beate Daae, Ketil Gjøen

Styrets arbeid

Styremøter
Det er avholdt 2 styremøter der det ble behandlet to saker, samt et evalueringsmøte.

Aktivitet
Leinstrand IL, avd. Allidrett

Sesongen 2023 har vært en god sesong, med stort oppmøte på de fleste aktiviteter. Allidretten er et
tilbud for alle mellom 5-8 år. Det er 45 barn som har deltatt på våre aktiviteter, med jevn deltakelse
fra barn mellom 5 og 7 år. Oppmøte på treningene har vært variert, stort sett med deltakelse på 20-
25 barn.

Høydepunktene i vårsesongen var klatring i Grip klatrehall, samt hesteridning på Foss Aune Gård.

Høydepunktene i høstsesongen har vært friidrettsmesterskapet som ble gjennomført i september,
hvor alle fikk sin fortjente pokal for kjempeinnsats. Orientering rundt Lauglovannet med servering av
pølser etter målgang var også meget populært, samt vanntilvenning med instruktører i Husebybadet
på søndager i november. Her fikk barna også en velfortjent pokal og diplom.

Vurdering av aktivitet i forhold til mål
Årshjulet: Målet er at deltakerne i allidrettsavdelingen skal introduseres for idrettslagets andre
idretter, som fotball, friidrett, ski og skøyter. I starten av året fikk deltakerne deltatt på skøyteskole i
regi av skøyteavdelingen, samt tilbud om skileik på Skogly. I september var det fotball og
friidrettsøkter med ungdommer (og ledere) fra de aktuelle avdelingene som ledere, noe som var
veldig populært blant barna. Friidrettsavdelingen gjennomførte også friidrettsmesterskapet.

Medlemstall
Medlemsoversikten viser aktive barn innen Allidrettsavdelingen.

0-5 år (2018) 6-12 år (2015-2017) Totalt

Jenter 7 14 21

Gutter 8 16 24

Totalt 15 30 45



ÅRSMELDING 2023 FOTBALLAVD.

Styrets sammensetning

Leder Rune Fillingsnes
Sportslig leder Kjetil Bjørkum
Styremedlem Therese Iversen
Styremedlem Andreas Bolland
Styremedlem Bjørn Tore Berntzen
Varamedlem Hege Hildrum

I tillegg har vi hatt god bistand av Hege Fordal (trenerkoordinator) og
Morten Bøstein-Melhus (dommeransvarlig).

Styrets arbeid

Det er avholdt styremøter jevnlig gjennom sesongen, samt en del kommunikasjon på 
mail/tlf. I tillegg har vi også deltatt på møter/forum gjennom sone og fotballkretsen samt 
hatt en del møter med Byneset ang samarbeid og samarbeidslag.

Aktivitet

Leinstrand G2016 og J2016
Vi har gjennomført første fotballsesong for 2016-modellene.
Bra innsats, og jeg tror at bortimot alle spillerne har kjent på følelsen av å score 
mål. Under vårsesongen stilte vi med 2 guttelag og 1 jentelag.
Under høstsesongen så stilte vi med 3 guttelag og 1 jentelag.
Vi har vært med på en cup, Melhus-cupen.
Vi hadde bare 1 frafall, mens det også ble med noen ekstra jenter mens sesongen 
pågikk.
Totalt var vi 19 spillere i aksjon. 7 jenter og 12 gutter.
Lagleder: Jan Ivar Brustad
Trenere: Richard Daniel Johansen, Tommy Daniel Johansen, Bjørn Tore Berntzen, Dag 
Arne Fenstad og Martin Bade Nilsen



Leinstrand G2014
Vi har trent jevnt og trutt gjennom vinter og vår. Vi har 15 spiller i stallen, hvor tre av dem 
er fra G13, og fire trenere. 

(bilde fra cup i Abrahallen i januar 2024 etter seier)

Det ble gjennomført mange sonekvelder, hvor resultatet var både tap og vinn (med 
samme sinn). I april var vi på cup på Sverresborg, og i juni deltok vi på Kvålsdagan 
fotballcup hvor karmellslippet med fly var et viktig høydepunkt. 
I august var vi på Melhuscup med to lag.

(Fra cuper og sonekvelder i 2023)

Vi har gjennomført to foreldremøter og flere trenermøter. Vi jobber fortsatt med 
pasninger, ballkontroll og spillforståelse. Så må det sies at det har vært en enorm 
utvikling på alle spillerne dette året. 
Nå gleder oss vi til en ny sesong og ny spillestil da vi går over til sjuer, i tillegg har vi starta 
samarbeid med Byneset. 

Hilsen Robin, Asgeir, Kristian og Kaja Kristin



Leinstrand/Byneset G2012
Vi startet samarbeidet med Byneset i 2023, vi har trent sammen to dager i uken gjennom 
hele året. Vi har hatt et Leinstrand lag og et Byneset lag og hjulpet hverandre når det har 
vært behov. Vi er 23 spillere totalt og  6 trenere.  Vi har vært med på ulike cuper gjennom 
året: Melhus cup, Kvål cup, Sodvin cup, Flatåsen Julecup. Men årets store høydepunkt 
var helt klart Storsjøcup. Dette var vår første reisecup, så det var en meget spent gjeng 
som skulle begi seg ut på en fantastisk reise med overnatting sammen med kompiser på 
skole for første gang og masse fotball. Etter en tung førstekamp kjempet vi oss til en 2 
plass i gruppen som betydde A-sluttspill. Der slo vi Frøsø IF og IFK Østersund før vi til 
slutt møtte vår overmakt i et akademi fra Mongolia i semifinalen. Men en 3 plass i A-
sluttspill var som en seier for guttene, som var strålende fornøyd. 



Byneset/Leinstrand G2011.
Vi har vært en gruppe på 15 gutter og en jente som har hatt første sesong som 
sammenslått lag. Takket være sponsorer og dugnadsinnsats fikk vi handlet inn fullt 
treningstøy til hele laget før sesongen. Dette hjalp på for å gjøre denne gjengen 
sammensveiset og ga oss en følelse av å være ett lag.

Laget har spilt sin første sesong med 9’er-fotball og oƯside. Læringsevnen er stor hos 
spillerne og mange spillere har tatt store individuelle steg i løpet av sesongen. Samtidig 
har laget utviklet samspillet veldig mye.

I tillegg til seriespill på 2. nivå i 9’er-serie har laget deltatt på to reisecuper, Storsjø-cup 
og Ørland-cup. Det har det vært både oppturer og nedturer resultatmessig, men vi ser 
mye godt samspill på banen og ikke minst har vi fått knyttet sterke sosiale bånd som 
spillerne tar med seg når de etter hvert skal starte på ungdomsskole sammen.

Som sesongavslutning hadde vi en veldig trivelig hyttehelg sammen på Oppdal. Vi fikk 
gjennomført en treningskamp mot Oppdal IL og vi hadde “mesternes mester” med 
mange utfordrende og varierte øvelser. En veldig fin helg sammen med en veldig fin gjeng 
fotballspillere fra Leinstrand og Byneset.



Byneset/Leinstrand G2010

Antall spillere: 14. (6 LIL/8 BIL)
Trenere: Jannicke Jacobsen, Pål Jacob Nessjøen, Jan Elvebakk.
Lagledere: Øystein Størkersen, Trine Meistad.

Oppsummering
Samarbeidet mellom klubbene fungerer fint. Spillergruppa har blitt en sammensveiset 
gjeng. Tabellmessig havnet vi på 9. plass og det er tidvis vanskelig for gutta å holde 
motivasjonen oppe pga. mye tap. Vi har i år klart en seier og to uavgjort. Dette til stor 
glede for spillergruppa, trenerteam og foreldregruppa/supporterne. 

Vi har deltatt på Puma cup, Storsjø cup og Ørland cup. Begge disse cupene har vært 
positive med tanke på samhold, fotballglede og mestring. Vi er også med på Futsalserie. 

I hele 2023 har vi hatt godt samarbeid og fått mye hjelp av Byneset 09. De er forbilder 
både på og utenfor banen og bidrar veldig positivt til laget vårt. 

Hovedutfordringen er å holde på spillere og vi har nylig mistet en svært sentral spiller fra 
laget som har byttet klubb. Det snakkes noe om evt. bytte av klubb på flere spillere og vi 
jobber aktivt for å holde på de vi har. Trivsel, kameratskap og samhold står i fokus. Som 
et tiltak var vi på Motivasjonsforedrag gjennom RBK Akademiet og var ballgutter på 
kampen etterpå. 

LIL/BIL 2010 er en flott gjeng som har hatt en kollektiv fin utvikling og vi ser fram til å 
spille vår første 11èr sesong til våren. 

Trine Meistad 



Leinstrand/Byneset G2008

I 2023 hadde fotballaget til Leinstrand Idrettslag gutter 16 en fantastisk sesong.

Laget presterte svært godt og oppnådde en imponerende 2. plassering i serien. De spilte 
med stor innsats og kampvilje gjennom hele sesongen, og hadde flere avgjørende seire 
som sikret dem den gode plassering på tabellen.
I tillegg til serien har laget også deltatt på flere cuper, både før sesongstart og underveis i 
sesongen. Sommerens høydepunkt var for mange turen til Storsjøcup i Østersund. Her 
deltok laget sammen mange andre lag fra Byneset og Leinstrand. Turen ble en suksess 
både sportslig og sosialt. Det ble mange gode minner for spillerne og ta med seg fra 
Storsjøcupen.
Laget har også nytt godt av klubbsamarbeidet som klubben har fått til med Byneset. 
Laget har etablert et tett samarbeid med Byneset gutter 2009 i løpet av året. Dette 
samarbeidet bidro til økt samhold og utviklingsmuligheter for begge lagene. Vi har spilt 
flere cuper sammen, og flere av G2009 spillerne har vært med på kamper for vårt lag. 
Dette har styrket lagene og gitt dem en ekstra motivasjon til å prestere enda bedre på 
banen.
Før høstsesongen ble også laget styrket med at noen tidligere 2007-spillere vendte 
snuten tilbake til moderklubben etter noen år i andre bydeler. I tillegg har noen av våre 
gutter fått muligheten til å delta på seniorkamper, noe som har vært udelt positivt og stor 
stas.
Kort oppsummert har 2023 vært en god sesong for G16 laget. Og med flere nye spillere, 
et etablert samarbeid med Byneset 2009, så gleder vi oss til neste sesong.



Leinstrand Senior Herrer

Da var denne sesongen ferdig for herrelaget. Det ble både oppturer og nedturer. Mange 
spennende kamper er spilt, og noen ikke fullt så spennende. Vi havnet sånn midt på 
tabellen. Noe vi sier oss fornøyde med. Det har i denne sesongen vært 25 navn på 
blokka, men med diverse skader, militæret o.l.… ble det ila sesongen nødvendig å låne 
både 07`ere og 08`ere. Til og med Odd Kåre Vårvik kom og bidro. Han spilte denne 
sesongen kamp nummer 459 i Leinstrandstrøya og scoret sitt første mål! Takk til Odd 
Kåre for en imponerende karriere. Og takk til guttene fra yngre årskull som bare kommer 
på kamp og trykker til. :-) Siden vi er en gjeng med treningsvillige (?) gutter, meldte vi oss 
også på Flatås julecup. Der tapte vi finalen. Men det var over all forventning, og veldig 
gøy å være med på. Vi er god på dugnad og er fast ryddehjelp på loppisen. Vi hadde også 
kiosksalget på nyttårsaften der vi fikk inn en ca 13500,- på 1 times jobb. (ihvertfall når 
noen jobbet i kulissene for oss). :-) Vi er også heldig stilt på Leinstrand senior, for vi har 
Mor Hege Fordal som fikser det meste for oss. Det setter vi umåtelig pris på. Vi vil også 
takke alle våre sponsorer! Tusen takk! Takk også til alle dere som møter opp på kamp. 
Det er gøy! Vi håper på en ny sesong med mye god fotball, mange tilskuere og enda flere 
tilskudd i spillerstallen! 

Jørgen Sæther



Leinstrand senior Kvinner

 Sportslig litt som forventet med en ekstremt tøƯ avdeling i 4. divisjon, men hevdet oss 
godt i cuper med bla. finale både i Atlanterhavscup, Flatås julecup og Selbu cup. Har 
avholdt en del sosiale arrangement med høy deltakelse, med 3-dagers kanotur i 
Femundsmarka som høydepunkt.

Gledelig at vi ila. året har fått hele 8 nye spillere, samt minst tre til på vei inn straks. Har 
allerede startet oppkjøring mot 2024.

Andreas



Dommere

Vi hadde ved årsskifte 2 kretsdommere, 4 rekruttdommere og 14 klubbdommere.

Økonomi

Årsregnskapet viste ved årsskifte et lite overskudd 

Takk til

Styret i fotballavdelingen vil til slutt ønske å rette en stor takk til trenere, lagledere, 
kampverter, kakebakere, kioskverter og andre bidragsytere slik som våre sponsorer. Og 
til alle foreldre og søsken som har stilt opp både som sjåfører, på dugnader og som 
heiagjeng i løpet av året 2023. 

Rune Fillingsnes
Leder fotballavd.































Vedlegg 6

Sak 11: FastseƩe medlemskonƟngent og treningsavgiŌ, eller gi fullmakt Ɵl å 
fastseƩe treningsavgiŌer.

Det innsƟlles på at medlemskonƟngenten holdes uendret på kr 100 pr medlem. 

Når det gjelder treningsavgiŌer ber styret om at styret gis fullmakt Ɵl å godkjenne treningsavgiŌer 
eƩer innspill fra de enkelte avdelingene ut fra avdelingenes budsjeƩ / økonomi.







Vedlegg 8

Sak 13: Behandle idrettslagets organisasjonsplan




